
Osnovna škola Split 3 

Prijedlog Zapisnika sa 3. sjednice Vijeća roditelja 

Split, 10. 3. 2016.g., trajanje: 18,00  - 19,30 sati   

Redni broj sjednice:  3. u šk.god. 2015./2016.g. 

Predsjedatelj: Lucijan Kosor, predsjednik VR   

Redni 

broj 

Razredni 

odjel 

Predstavnik(ca) razrednog odjela / zamjena  Nazočan(na) 

1. 1. a Šaponjić, Ina da 

2. 1. b Stanić, Ivica da 

3. 1. c Pavić, Ivan da 

4. 1. d Derado, Sanja op. 

5. 1. e Dragojević, Zorana da 

6. 2. a Bralić, Milena da 

7. 2. b Uglešić, Danko op. 

8. 2. c Franić, Ivana da 

9. 2. d Perić, Nataša da 

10. 2. e Guvo, Neven da 

11. 3. a Burazin, Danijela ne 

12. 3. b Bezina, Jelena da 

13. 3. c Harašić Bremec, Alma da 

14. 3. d Krstulović, Dino da 

15. 4. a  Franić, Ivana zam. 

16. 4. b Kosor, Lucijan da 

17. 4. c Jurišić, Ivana  ne 

18. 4. d Čulić, Ljiljana da 

19. 4. e Zaninović, Natali da 

20. 5. a Škugor-Glavurtić, Danijela da 



21. 5. b Brkan, Helena ne 

22. 5. c Odžak, Miranda da 

23. 5. d Burazin, Andreja ne 

24. 6. a Zagmajster, Vera ne 

25. 6. b Soljačić Balić, Margarita da 

26. 6. c Bičanić, Ivica da 

27. 6. d Jerković, Svjetlana da 

28. 7. a Zubanović, Izabela da 

29. 7. b Vukman. Joško da 

30. 7. c Marušić, Ana da 

31. 7. d Budimir, Milena da 

32. 8. a Đula, Enija                    zam. 

33. 8. b Čondić Begov, Jodita   zam. 

34. 8. c Radovniković, Marija da 

34. 8. d Franić, Tomislav ne 

  

 

Nazočni na sjednici: 27 od 35 članova   

Predsjedatelj je predložio dnevni red: 

1. Prihvaćanje dnevnog reda 

2. Prihvaćanje prijedloga zapisnika druge sjednice šk.god. 2015./2016. 

3. Prijedlog predstavnika 3.d – uplatnice za cjelodnevni 

4. Prijedlog za opremu učionica klima uređajima 

5. Prijedlog za dopis HVIDRI 

6. Razno 

 

 



Ad1) Prihvaćen je prijedlog dnevnog reda. 

Ad 2)  Prihvaćen prijedlog zapisnika s prethodne, 2. sjednice Vijeća roditelja. 

Ad3) Odmah u početku su se roditelji usaglasili da nije potrebno printati svu silu papira već 

zapisnike i prijedloge dnevnog reda (svih) budućih sjednica Vijeća roditelja stavljati na 

mrežne stranice škole. 

Na prijedlog predstavnika 3.d razreda razgovaralo se o pojednostavljenju mjesečnih uplata 

cjelodnevnog boravka na način da svako dijete ima svoj „poziv na broj“ (primjerice OIB), te 

da se potvrde o uplati šalju elektroničkom poštom računovodstvu, kako bi se izbjeglo slanje 

uplatnica po djeci učiteljicama/učiteljima. Ravnatelj je mišljenja da sve treba ostati kako je 

bilo do sada, no roditelji predlažu izmjene. 

Ad4) Ove godine ravnatelj nije u plan stavio (dodatno) opremanje učionica, no roditelji 

učenika razredne nastave smatraju da bi djeca koja nastavu slušaju u četiri učionice koje se 

nalaze u prizemlju škole – trebala imati klima uređaje. 

Sa 23 glasa za i jedan glas protiv roditelji su odlučili predložiti ravnatelju da se poradi na 

energetskoj učinkovitosti zgrade, da se pokuša dobiti procjena kolika bi bila ušteda u potrošnji 

energije ukoliko bi se išlo u veće zahvate korekcije gubljenja topline. 

Vijeće roditelja bi željelo znati: kakvo je stvarno stanje sa krovnom konstrukcijom i fasadnom 

izolacijom školske zgrade, bili nam bilo od koristi možda pristupiti – spuštanju stropova? Ima 

li smisla obratiti se RERA-i da nas posavjetuju oko eventualne prijave na EU fondove? 

Ad5) Roditelji su bil,i mišljenja i da bi se trebalo obratiti dopisom HVIDR-a dd, da u 

vremenu kada se djeca dovoze/odvoze iz škole – budu malo fleksibilniji sa odnošenjem 

automobila. Roditelji su svjesni da parkiranjem uz rub ionako tijesne ulice čine prekršaj – no 

pogotovo kada je loše vrijeme – trebaju par minuta za ispratiti dijete u školu, odnoso – 

dočekati ga. Dvadeset i jedan roditelj je bio za slanje zamolbe HVIDR-a. 

Ad6) Ostatak sjednice je posvećen raznim pitanjima: od toga da bi trebalo poboljšati suradnju 

sa GK Split 3, kontaktirati Parkove i nasade – oko hortikulturnog uređenja škole, sređivanja 

borova na sjevernoj strani zgrade (dio dvorišta koji se apsolutno ne koristi – zašto?), ponovilo 

se inzistiranje na postavljanju stupića i oblaganju istih na igralištu, postavilo se pitanje što je 

sa nadzorom – kako stoji situacija sa novom zaštitarskom tvrtkom koja je trebala preuzeti 

brigu o zgradi. Naveo se primjer OŠ Manuš koja već godinama koristi usluge zaštitarske 

tvrtke.  

Postavilo se i pitanje zašto od svih osnovnih škola u Splitu samo naša i OŠ Trstenik ne koriste 

usluge Prometnog poligona na Turskoj kuli? Ima li za to normalno pojašnjenje? 

Trebalo bi organizirati izbore za novog predstavnika roditelja u školskom odboru prije ljeta, 

jer dosadašnjem mandat istiće 31. kolovoza. 

Potom – naša je škola redovito domaćin raznim natjecanjima, roditelji bi bili sretniji kada bi 

ih se nešto ranije obavijestilo o tome: primjerice barem okvirno na početku školske godine? 



Početak nastave satom tjelesnog odgoja je i dalje problem – pa bi za iduću školsku godinu 

bilo dobro o tome razmisliti nešto ranije, prije izrade rasporeda. 

Klizave kamene ploče na istočnom ulazu u zgradu – bi se možda moglo sanirati postavljanjem 

antikliznih traka?  

Ulaganje u zahodske daske roditelji ne drže velikom investicijom, pa ju predlažu. 

 

 

Sjednica je završila u 19,30 sati. 

 

       Predsjednik Vijeća roditelja: 

        Lucijan Kosor, v.r. 


